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 Bárányné Márton Melinda aljegyző 
 Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 
 Bablena Anita pénzügyi ügyintéző 
 Klagyivik Mária jegyzőkönyvvezető 
 Meghívottak: 
 Dr. Weisz Tamás ügyvezető, B&W Consult Kft.  
  
 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy képviselő-testület 
határozatképes, és az ülést (1600 órakor) megnyitja.  Bejelenti, hogy valamennyi 
hiányzó képviselő igazoltan van távol. A meghívóban jelzett napirendeket javasolja 
tárgyalásra, és kérdezi, van-e valakinek javaslata. 

Bárányné Máron Melinda aljegyző 

Sürgősségi javaslatként kéri egyebek napirend keretében felvenni a szociális 
földprogram pályázat támogatására vonatkozó szóbeli előterjesztését. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Kéri még egy telekvásárlással kapcsolatos kérelem megtárgyalásának napirendre 
vételét. 

Stayer László polgármester 

Mivel több javaslat nincs, a fentiek szerinti kiegészítéssel együtt bocsátja szavazásra a 
napirend elfogadását. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangú szavazással jóváhagyta. 
 
Napirend: 
1.  Előterjesztés a KEOP-2011.-4.2.0/B.  pályázati kiírásával (II. Rákóczi Ferenc 

Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola (3170 
Szécsény, Magyar út 15.) intézményének energetikai fejlesztésére” összefüggésben 
projekt előkészítést és projekt menedzsmentet végző vállalkozó kiválasztása” 
tárgyú közbeszerzési eljárás elbírálására 
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2.  Benedek Szabolcs (Szécsény, Bercsényi út 1/A) ingatlanvásárlási kérelme  
3.  MAK-TEXTMARK Kft. (Szécsény, Előd út 2.) területvásárlási kérelme 
4.  Előterjesztés a szociális földprogram pályázat támogatására 
 
 
1.  Előterjesztés a KEOP-2011.-4.2.0/B.  pályázati kiírásával (II. Rákóczi Ferenc 

Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola (3170 
Szécsény, Magyar út 15.) intézményének energetikai fejlesztésére” 
összefüggésben projekt előkészítést és projekt menedzsmentet végző 
vállalkozó kiválasztása” tárgyú közbeszerzési eljárás elbírálására 

 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti az ülésen megjelent Dr. Weisz Tamás urat, a B&W Consult Kft 
ügyvezetőjét. A cég az oktatási intézményünk épületének - a KEOP-s pályázat keretén 
belüli - fűtéskorszerűsítésére vonatkozóan, a beruházás előkészítést és projekt-
menedzsmentet végző vállalkozó kiválasztására vonatkozó közbeszerzési feladatok 
elvégzésére kapott megbízást az önkormányzattól.  
Kéri Dr. Weisz Tamás urat, hogy tájékoztassa a képviselő-testületet az eljárásról. 

Dr. Weisz Tamás ügyvezető, B&W Consult Kft. 

Üdvözli a jelenlévőket. Először szeretné megköszönni, hogy bizalmat kaptak, hogy 
lefolytassák ezt a közbeszerzési eljárást. Az ajánlattételi felhívást a testület a június 
16-án meghozott határozatával hagyta jóvá.  A Kbt. szerint ez egy egyszerű eljárás 
volt, 15 napos ajánlattételi határidővel. Az ajánlattéti határidő július 6-a volt. A testület 
meghatározta az a három ajánlattevőt, aki ajánlattételre hívhattak fel. Összesen egy 
ajánlat érkezett, de ez nem befolyásolja az eljárás eredményességét. Az ajánlat a 
BüsszelNet Sales Network Kft-től érkezett, és bruttó 4 millió forint ajánlati árat 
tartalmazott. Az ajánlatot, mint közbeszerzési tanácsadó, megvizsgálta, és erre 
tekintettel tartottak a mai napon Bíráló Bizottsági ülést. Javasolták, hogy hiánypótlást 
ne küldjenek ki, mivel a beérkezett ajánlat teljes volt, és az ajánlattételi felhívásnak és 
dokumentációnak teljes körűen megfelelt. Ezért javaslatot tett a Bíráló Bizottságnak, 
hogy ajánlatot érvényesnek fogadják el, és javasolják a képviselő-testületnek, hogy ezt 
az ajánlatot érvényesnek, és kössék meg vele a szerződést, mely szerint ő végezze 
majd a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola intézményének energetikai fejlesztésére vonatkozó KEOP 
pályázathoz kacsolódó projekt menedzsmenti és pályázatírói, pályázat előkészítési 
tevékenységet. Ha valaki bővebben szeretne valamiről tájékoztatást kapni, vagy 
kérdése van, vagy szívesen válaszol.  
A közbeszerzési eljárás valamennyi dokumentumát átadták az önkormányzat 
képviselőjének   

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A Bíráló Bizottság a szakértő javaslatát elfogadva, javasolja a képviselő-testületnek, 
hogy ebben az eljárásban a BüsszelNet Sales Network Kft-t hirdesse ki nyertes 
ajánlattevőként. 
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Stayer László polgármester 

Úgy gondolja a bizottság javaslata mérvadó ebben a kérdésben, ezért indítványozza 
annak elfogadását. Kéri, aki a Bíráló Bizottság javaslatával egyetért igennel, és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
186/2011.(VII.11.) számú határozata 

 
1. Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a KEOP-
2011.4.2.0/B pályázati kiírásával - II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, 
Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola (3170  
Szécsény, Magyar út 15.) intézményének energetikai fejlesztése -
összefüggésben projekt előkészítést és projekt menedzsmentet végző 
vállalkozó kiválasztása tárgyú egyszerű közbeszerzési eljárást 
érvényesnek és eredményesnek nyilvánítja. 
 
2. A pályázat nyertesének a BüsszelNet Sales Network Kft. 
(székhelye: 1142 Budapest, Erzsébet királyné útja 125.) ajánlattevőt 
hirdeti ki, mivel a bírálati szempontnak megfelelően a legalacsonyabb 
összegű ellenszolgáltatást tartalmazó ajánlatot nyújtotta be. 
 
3. A képviselő-testület hatalmazza a polgármestert, hogy a 
közbeszerzési eljárást lezáró döntés értelmében a nyertes 
ajánlattevővel, az ajánlat tartalma szerinti 3.200.000 Ft + áfa összegű 
a vállalkozási szerződést kösse meg, az ajánlati felhívásban 
meghatározott határidőig. 
 
Határidő: azonnal és értelemszerűen  
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
 
2.  Benedek Szabolcs (Szécsény, Bercsényi út 1/A) ingatlanvásárlási kérelme  

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Horváth Róbert műszaki osztályvezető 

 

Stayer László polgármester 

Az ingatlanvásárlási kérelem a Szécsényi 1998. hrsz-ú önkormányzati tulajdonú 
ingatlanra vonatkozik. Átadja a szót az előterjesztőnek. 
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Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Tájékoztatást ad arról, hogy a most megvételre kért 1 ha-os terület étékesítéséről, mely 
a gyertyagyár mellett található, korábban már döntött a testület, mivel azonban a vevő 
nem fizette meg a vételárat, az ingatlan visszavételre került. A kérelem beérkezése 
után egyeztetett a Földhivatallal, és ahhoz hogy el lehessen adni ezt a területet, ki 
kellene fizetni a földvédelmi járulékot, ami több mint 3,5 millió forint. Jövő év 
júliusában jár le ez a bizonyos fizetési kötelezettség. A kérelmező Benedek 
Szabolcsnak mezőgazdasági szántó művelési ág is megfelelő lenne, nem kell neki 
okvetlenül belterületi ingatlan, mert ha belterületi ingatlanként értékesítjük számára, 
akkor ki kell fizetni az önkormányzatnak a földvédelmi járulékot, és akkor ezt a 
vételárnak tartalmazni kellene. A Földhivatalnál azt a tájékoztatást kapta, hogyha lejár 
a fizetési határidő, akkor vagy meg kell indítani a visszaminősítést, vagy ki kell fizetni 
a földvédelmi járulékot. Ha visszaminősítésre kerül szántóként, akkor körülbelül 150 
ezer forintba kerül a földmérési munkarész, és az önkormányzat mentesül a 
földvédelmi járulék megfizetése alól. A képviselő-testületnek először azt kell 
eldöntenie, hogy ezt a terület át kívánja-e minősíttetni, igaz akkor elveszt 1 ha ipari 
területnek szánt területet. Véleménye, ha ez az 1 ha kivonásra kerül, akkor annak 
költségét mindenképpen a leendő vevőnek kellene állni, mert úgy gondolja, hogy 
olyan vételár különbözet keletkezik ebben az ügyben, hiszen egy út melletti, minden 
közművel ellátott ingatlanról van szó.   
Ha kérdés van, szívesen válaszol. 

Dr. Pintér Sándor képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Kérdése, mivel ez az ingatlan ipari területen van, hogyha mindkét oldalon ipari üzem 
lesz, az a kérelmezőt nem fogja zavarni? 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A kérelmező kertészetet akar ott létrehozni, és tudja, hol fekszik a terület, tisztában 
van vele, hogy ez ipari terület, és bármi lehet mellette. Köszöni a felvetést, mert ha 
szerződéskötésre kerül sor, ezt a szerződésbe bele kell majd venni.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Ha visszaminősítésre kerül ez az ingatlan, akkor két külterületi ingatlan között lesz egy 
belterületi? 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Lehetőség van rá, mert az út belterület, csak cikkcakkossá válik a belterületi 
határvonal. Igazából az a kérdés, amit az előbb is mondott, hogy elveszítsen-e az 
önkormányzat egy 1 ha-os ipari célra szánt területet? Hiszen épp ma keresték meg 
azzal, hogy 1 ha-os kereskedelmi-szolgáltató tevékenységre alkalmas területet 
szeretnének vásárolni, igaz ez a terület nem felelt volna meg számukra, mert mélyen 
fekvő és vizes. A most tárgyalt kérelemben szerepel, hogy munkahelyeket is 
teremtene.  
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Ez egy jó minőségű föld. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

35 aranykoronás földről van szó.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Mivel itt van ez a kérelem, alkalmas a föld rá, és ha a kérelmező tudomásul veszi, 
hogy ipari területre esik, és emiatt a későbbiekben nem lehet kártérítési igénye, akkor 
véleménye szerint támogatható. 

Stayer László polgármester 

Szintén támogatja a kérelmet. Azt kellene eldönteni, hogy mennyi legyen a vételár. 
Jelenleg ipari terület, de egészen más lenne, ha gazdasági területté lenne 
visszaminősítve. Személyesen beszélt a kérelmezővel, aki nyilatkozott, hogy 
ötszázezer forintot adna érte, a műszaki osztályvezető úr szerint egymillió forintot ér. 
Mivel azonban munkahelyeket teremtene, el kellene gondolkodni azon, hogy 
támogatást adhatna az önkormányzat hozzá. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Adhat támogatást az önkormányzat, de véleménye szerint ennek módját, feltételeit 
meg kell vizsgálni, ki kell dolgozni, ezért erről most ne döntsön a testület.  

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Ha a testület úgy gondolja, akkor a hivatal kér ajánlatot a földmérési részekre, hogy a 
kérelmező tudja, mennyibe kerül, meg lehet rendelni a terület értékbecslését, és ezek 
ismeretében lehet egyeztetni a kérelmezővel. A testület felkérheti a Pénzügyi 
Bizottságot olyan támogatási rendszer kidolgozására, amely alapján a 
munkahelyteremtő beruházásokat támogatni lehet.  

Dr. Pintér Sándor képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Véleménye szerint is tisztázni kell a felmerült kérdéseket, ezért most ne döntsön a 
kérelemben a képviselő-testület. 

Stayer László polgármester 

Az elhangzott javaslatokat is figyelembe véve, a döntés előkészítése érdekében 
visszaadja pontosításra az előterjesztést, melyet előzetesen a Pénzügyi Bizottságnak is 
véleményezni kell, ezért a napirend tárgyalását elnapolja.  
 
 
3.  MAK-TEXTMARK Kft. (Szécsény, Előd út 2.) területvásárlási kérelme 
 (Kérelem a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Előterjesztő: Horváth Róbert műszaki osztályvezető 
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Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a Mak-Textmark Kft. a mai napon, egy 
területvásárlási kérelemmel fordult az önkormányzathoz. A szociális földprogrammal 
érintett, a Kerülő út túloldalán lévő, 1982 hrsz-ú ingatlanból jelölték meg a 
megvásárolni kívánt földterületet. A kérelem beérkezése után tartottak egy 
konzultációt a főépítész úrral is, és két dolgot szeretne elmondani. Az egyik, hogy a 
szerkezeti tervben ezt a területet kijelöltük a lakóterületként, tehát oda nem lehetne 
építési engedélyt adni ez alapján. Amikor a rendezési terv készítése folyamatban volt, 
a város két vezető építésze azon a véleményen volt, hogy ez a körgyűrű jellegű 
elkerülő út ezen túl nem terjeszkedne. A kérdés, ami miatt ilyen gyorsan a testület elé 
terjeszti, az az, hogy előkészítésre kerüljön-e a testület számára egy területrendezési 
terv? A területrendezési terv átfuttatása, tervezés nélkül is legalább fél év, a 
szakhatósági eljárást, a kifüggesztés, és minden egyéb lefolytatásával. Ha a testület 
úgy dönt, hogy terjesszenek elő egy érdemi anyagot ebben, akkor azt előkészítenék. A 
másik dolog, hogy az a bizonyos „rakodó”, és a mögötte lévő 10 ha-os terület, amit 
állami tulajdonból szerzett meg az önkormányzat egy csere folytán, és ennek kapcsán 
az a probléma, hogy mindenki az út mellé szeretne építkezni, de ha egy hektáronként 
osztanánk meg, akkor mindenki az út mellett venné meg a területet, és bent nem lenne 
semmi.  A kérdés, hogy kérjenek-e ajánlatot legalább arra, hogy ennek a területnek az 
ingatlan-nyilvántartási rendezése, megosztása hogyan legyen? Hogyan legyen a jövője, 
a vízlevezetése, mivel több árkor érint az egész, tehát, hogy erre is készítsenek-e egy 
előterjesztést ajánlatokkal alátámasztva, mert most lettek kiírva pályázatok telephely- 
fejlesztésre, és a mostani kérelmező is éppen ilyen ügyben adta be területvásárlási 
kérelmét. Ha ilyen van, akkor jó lenne, ha az ipari jellegű tevékenységek kikerülnének 
a városon kívülre, mint például ez a rakodó és környéke, de ehhez megfelelő 
területeket kell kialakítani, mert nem mindegy, hogy azt az egy hektárt hogyan osztjuk 
ki, mert fontos, hogy beépíthető legyen. Középre kell egy út, a közműveket be kell 
kötni, vagy alapfeltételként az önkormányzatnak, vagy azt kell mondani, hogy 
vevőknek, hogy a közműveket úgy kell megvalósítani, hogy a másiké is rá tudjon 
csatlakozni, de nem biztos, hogy jogilag szerencsés lenne egy ilyen megoldás. A jó 
megoldás az lenne, hogy középen lenne az út, és ahogy fejlődik az ingatlan, az 
önkormányzat úgy vinné tovább a közműveket. Ha testület úgy ítéli meg, ezt 
előkészítenék, a Pénzügyi Bizottság előzetesen megtárgyalná, és úgy kerülne a testület 
elé, hogy érdemben tudja tárgyalni.  

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

A napirend témája a Mak-Textmark Kft. területvásárlási kérelme, és a cég a Rimóc 
felé vezető út mellett kér megvételre egy darab területet, ami a szerkezeti tervben 
kijelölt lakóterület. Véleménye szerint a képviselő-testületnek először abban kellene 
dönteni, hogy ezt a 10 hektáros tartalék lakóterületet megbontja-e, és eladja-e ipari 
célú hasznosításra. Véleménye, hogy a terület ilyen célú hasznosítása lakossági 
ellenállásba ütközne, mint ahogyan máskor is megtörtént, távolabbi részeknél is. Tehát 
a kérdés az, hogy erre a 10 hektáros területre akar-e az önkormányzat ipari területet. 
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Véleménye, hogy inkább azt kellene megnézni, hogy hol van még olyan hely, ahol 
ilyen ipari területet tudunk adni. Az jó ötlet, hogy ezt elő kell készíteni, mert ha 
befektető érkezik, ne akkor kelljen gondolkodni, hogy hol tudnánk területet adni.  

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Tájékoztatást ad arról, hogy ezt a rendezési terv tartalmazza, Ipari terület a város 
északi részén van kijelölve, ahol a gyertyagyár épült, és a „pulykatelep” meg az azon 
túli rész az, ahol lehet ipari tevékenységet végezni. A többi lakócélú terület, a Kerülő 
út melletti terület, a Kiserdő utca és a Temető utca közötti terület, és József Attila út és 
a Szántó K.J. úttól keletre eső terület. A többi területen a beépítés nehéz lenne, mert 
vagy állattartó major van, vagy már ipari terület. Meg kell fontolni, hogy 
feldaraboljuk-e azt a közel 13 hektárt, viszont lehet, hogy mégis bele kellene kezdeni 
ezzel foglalkozni. Most a kérelem valóban ide szól, erre azt mondtál a főépítész úrral 
együtt, hogy a rimóci út mellett semmiféleképpen nem - ő még hivatkozott a hollókői 
tájképre is, hogy emiatt semmiképp nem tartanák jónak, hanem ahol a szennyvíz-
átemelő van, oda tudná elképzelni, ha belemegyünk azokkal az aggályokkal, amit az 
aljegyző asszony elmondott, egy ilyen ipari jellegű tevékenység telephelyének 
kialakításába. 

Stayer László polgármester 

A kérelem elbírálásával kapcsolatban javasolja, hogy a kért terület értékesítését most 
ne támogassa a testület, mivel tartalék lakóterület, de keressük a lehetőségeket, és ha 
lesz másik megfelelő terület, azt felajánljuk a Kft-nek telephely létesítésére. Kéri, aki 
ezzel egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
187/2011.(VII.11.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mak-
Textmark Kft. (székhelye: 3170 Szécsény, Előd út 2.) területvásárlási 
kérelmére, telephely létesítése céljára nem tud területet biztosítani a 
1982 hrsz-ú ingatlanból, mivel a szabályozási tervben tartalék 
lakóterületként van megjelölve. 
 
A képviselő-testület támogatja a Kft. telephely fejlesztési terveit, 
mivel az munkahelyteremtéssel járna a városban, ezért keresi a 
lehetőséget, hogy a célnak megfelelő területet tudjon felajánlani. 
 
Határidő: értelemszerűen  
Felelős: műszaki osztályvezető 
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4.  Előterjesztés a szociális földprogram pályázat támogatására 
(Dokumentumok a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Bárányné Márton Melinda aljegyző 

 

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

Városunkban már több év óta működik sikeresen a szociális földprogram. Idén a 
Közigazgatási és Igazságügyi Minisztérium, „A szociális földprogramok 
működtetésének támogatása/SZOC-FP-11” címmel írt ki pályázatot, melyre 
pályázhatnak települési önkormányzatok, vagy önkormányzati részesedéssel működő, 
közfeladatot ellátó nonprofit gazdasági társaság, a helyi rendeletben szabályozott 
módon. Az elnyerhető maximális támogatás 4 millió forint. A pályázat szakmai 
előkészítése megkezdődött, és a pályázatot a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit 
Kft. nyújtaná be, melyhez szükséges a képviselő-testület támogató döntése. A Kft., a 
részére korábban földhaszonbérleti szerződéssel átadott, Szécsényi 1968 hrsz. alatti 
7.067 m2 nagyságú földterület szeretné a bevonni a szociális földprogramba. A 
program működésének ellenőrző szerve a Szociális Bizottság lenne, melyre 
vonatkozóan a szervezeti és működési szabályzat tervezete elkészült.  
Tájékoztatásul elmondja még, hogy a helyi szociális rendelet tartalmazza a szociális 
földprogram keretében nyújtott támogatás szabályait, melyet azonban módosítani kell 
majd, mivel most nem az önkormányzat lesz a pályázó, hanem a tulajdonában álló 
gazdasági társaság. Erre vonatkozóan a rendelettervezetet a következő képviselő-
testületi ülésre elő fogja készíteni. Kéri a képviselők döntését az előterjesztéssel 
kapcsolatban. 

Stayer László polgármester 

Javasolja, hogy támogassa a testület a szociális földprogram pályázat beadását az 
előterjesztésben ismertetett módon.  
Mivel hozzászóló nem jelentkezett, ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
188/2011.(VII.11.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja a 
Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. által benyújtandó 
pályázatot, a Közigazgatási és Igazságügyi Minisztérium által, „A 
szociális földprogramok működtetésének támogatása / SZOC-FP-11” 
című pályázati kiírásra.  
A pályázathoz szükséges - a korábban megkötött fölhaszonbérleti 
szerződésben szereplő - a Szécsényi 1968 hrsz. alatti 7.067 m2 
nagyságú földterület szociális földprogramba történő bevonását 
jóváhagyja. 
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A Szociális Bizottság, mint a szociális földprogram működésének 
ellenőrző szerve és a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft., 
mint pályázó és a program megvalósító szervezete szociális 
földprogram működtetésére vonatkozó Szervezeti és működési 
szabályzatát jóváhagyja.  
 
Határidő: értelemszerűen  
Felelős: Polgármester 

        

Stayer László polgármester 

Aljegyző asszony jelezte, hogy a helyi rendelet módosítása is szükségessé válik, hogy 
a szociális földprogramot meg tudjuk valósítani. Javasolja, hogy a testület adjon 
megbízást az aljegyző asszonynak, hogy erre vonatkozóan készítse el a 
rendelettervezetet. Ismerteti a határozati javaslatot, és kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 5 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 

189/2011.(VII.11.) számú határozata 
 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2011. évi 
szociális földprogram megvalósítása érdekben felkéri az aljegyzőt, 
hogy a következő testületi ülésre készítse elő a helyi szociális rendelet 
módosítására vonatkozó rendelettervezetet a „Szociális földprogram 
keretében nyújtott támogatás”-ok szabályozására vonatkozóan.  
 
Határidő: értelemszerűen  
Felelős: Aljegyző 

 
 

Stayer László polgármester 

A napirendek megtárgyalása után szót ad az aljegyző asszonynak, aki tájékoztatást 
szeretne adni a testületnek.  

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

A június 28-i ülésen tárgyalta a képviselő-testület az alapfokú művészetoktatási 
feladatok átadásával kapcsolatos megállapodás jóváhagyását, és akkor úgy döntött, 
hogy a művelődési központ helyiségei használati jogának Nógrád Megye 
Önkormányzata részére történő ingatlan-nyilvántartási bejegyzéséhez, ha a NORDA 
nyilatkozatot ad arról, hogy a használati jog bejegyzés nem veszélyezteti a „Szécsény 
történelmi városmag rehabilitációja II. ütem” projektben vállalt megvalósítási és 
fenntartási kötelezettségek. Tájékoztatást ad arról, hogy a NORDA válasza 
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megérkezett, melyben nyilatkoztak, hogy ez a használati jog bejegyzés nem 
veszélyezteti a projektben vállalt kötelezettségek teljesítését.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni aljegyező asszony tájékoztatóját. Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, 
megköszöni a képviselők munkáját, és az ülést a napirendek megtárgyalása után 1645 
órakor bezárja. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet  

címzetes főjegyző 

Stayer László  
polgármester 

 


